
Før jeg startede på e-cigaretter røg jeg ca. 40 alm. om dagen, jeg startede med at dampe for ca. 10 

mdr. siden og har været røg fri siden (alm. cigaretter) 

Jeg har fået det betydeligt bedre fysisk, hoster ikke mere, fået bedre kondi, så jeg kan gå hurtigere 

og længere uden at tabe pusten. 

Psykisk har det også påvirket mig, da jeg røg alm. cigaretter kunne man godt føle folk kiggede lidt 

skævt til en når man gik og røg en alm. det er der slet ikke noget af når jeg går med en e-Cigaret, 

der får man mange positive tilbage meldinger. 

Det vil ødelægge utroligt meget i mit "nye" liv hvis i forbyder e-Cigaretter 

MVH 

Jimmy Rasmussen 

Bellisvej 79 

8766 Nørre Snede  
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